
Møtedato: 18.09.2023
Møtetidspunkt: 1615
Møtested: MNSU kontoret på Vilhelm Bjerknes hus
Tilstede: Marie (biovitenskapelig fagutvalg), Elise (fysisk fagutvalg,
bokskapsansvarlig) EB (SPSU), Nils (nestleder/AU), Adam (matematisk fagutvalg, STUT), Karl
(Astrofysisk fagutvalg, STUT), Kim (farmasøytisk, Melika (økonomiansvarlig, LIMU/LAMU), Kheerty
(STUT), Lisa (leder), Melissa (kjemisk fagutvalg), Alina (webansvarlig, PR, LIMU/LAMU), Sunniva
(fagutvalget ved Informatikk).

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

63 2023 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Referat er ikke publisert. Innkalling godkjent.

64 2023 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Leder som ordstyrer og Alina som referent.

65 2023 Orienteringer O
Ansvarlig: Lisa
Behandling:
Astrofysisk fagutvalg: Ikke noe å rapportere.
Biovitenskapelig fagutvalg: Har hatt styremøte med studieadmin og snakket om nytt
valg av studentrepresentanter til utdanningsstyret.
Farmasøytisk fagutvalg: Ingenting å rapportere.
Fysisk fagutvalg: Har startet med kaffe i forelesninger for å øke oppmøte. Foreleserne
som har fått dette tiltaket på sine forelesninger er veldig glade for det.
Geofaglig fagutvalg: Ikke tilstede
Fagutvalget ved institutt for informatikk: Genfors forrige uke. Ny leder og nestleder.
Kjemisk fagutvalg: Har reklamert for LES, livet etter studiene. Prøver å få admin til å
fikse folk som kan ha foredrag for studentene.



Matematisk fagutvalg: Bruker mye kapasitet på endring av lesesalsstatutter. Har
besluttet å ha allmøte tidligere.
Studentparlamentsrepresentant: Vært på formøte til handlingsplansseminar.
STUT: Var tre på forrige møte.
Gikk gjennom studiestartsundersøkelsen. GEO rapporterte at studentene deres var
skeptiske til å bruke Si ifra-systemet fordi det ikke er helt anonymt. Instituttene bør
snakke mer med studentene under fadderuka for å kjenne på temperaturen.
Undersøkelsen viser at 70 prosent planlegger å gjennomføre hele graden. Lektor, GEO
og FA (fysikk-astronomi) har høyest grad av gjennomføringsintensjon. Design fra IFI er
veldig usikre på om de skal gjennomføre, nærmere 40 prosent. Flere melder at de skal
jobbe ved siden av. Veldig få sier at SoMe er viktig for å velge utdannelse. Møtt-tallene
viser at bachelor møter opp, men at det lønner seg å over-shoote en god del. Master
har størst frafall. Det var 135 personer som ikke stilte til studiestart. Cirka 50 prosent av
masterstudentene kommer fra UiO. Mastergradene våre burde være mer attraktive enn
bachelorgradene siden vi er et forskningsuniversitet. Dårlig master-rekruttering påvirker
økonomien.
Ansettelsesutvalget: AU er gode på kvalitet. Forhastede og dårlig skrevne utlysninger
blir stoppet.
Økonomiansvarlig: Ingenting å melde.
PR-ansvarlig: Har fått tilgang til Facebook og Insta. Har ikke opprettet arrangement på
Face for genfors, må gjøre det ASAP. Må også lage plakater om klipping til
infoskjermene og til å klistre opp på skap. Og må lage plakat om allmøte til skjermene.
Arrangementsansvarlig: Rollen er ikke fylt.
Webansvarlig: Har ikke lagt ut referat fra forrige gang og må ta kritikk for det.
Bokskapsansvarlig: Har fått tilgang til driven, og det er satt dato for klipping. Klipping
skjer 05.10.23, med påfølgende klippemiddag på Ketchup og Curry på Maja.
Nestleder: Har skaffet oss tilgang til kontoret vårt. Vi har fått forslag til møtetider med
fakultetet. Har kalt inn til fagutvalg lederforum (FULF) 09.10.23. Ber representantene i
MNSU sjekke med lederne sine at de har fått den, og sende en vikar hvis lederne ikke
kan.
Leder: Skal på HP-seminar i studentparlamentet. Skal på fakultetsstyremøte i oktober
og desember. Har en innkalling klar til allmøte som kan sendes ut. Det skal være i



auditorium 2, klokken 16.15 den 23.10.23. Ber om at PR-ansvarlig oppretter
facebookarrangement ASAP så lenke kan kan være med i innkalling.

66 2023 Retningslinjer O/D
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Nye retningslinjer ligger på UiO sine nettsider.
https://www.uio.no/om/regelverk/studier/studentmedvirkning/?fbclid=IwAR1O-2EXSTf-B
rR0ICIsh7ve8nKZDd-cr_kK71GG6ibvId6-LB7Dtok2fvI

Vi bør lenke dem opp fra vår side. Et viktig nytt punkt er at de skal hjelpe med promo av
allmøter, men det fordrer at vi må streamline når disse finner sted på tvers av
instituttene. Det står også i de nye vedtektene at vi må ha god erfaringsoverføring. Det
har vi ikke nødvendigvis ivaretatt i dag, men det vil kunne bli bedre om
ansvarsoverføring skjer samtidig i alle fagutvalg. Møter mellom ledelsen og fagutvalg på
alle nivåer skal ha skriftlig innkalling og referat, for sporbarhet og erfaringsoverføring.
Institusjonen skal dokumentere at de gjør en innsats for å opprettholde fagutvalgene.
Studentenes representasjonsrett er også verdt å lese. Studentene skal ha minst 20
prosent av representantene i alle kollegiale forum hvor beslutninger fattes. Der hvor 20
prosent utgjør bare én person, kan vi sende to, men bare én har stemmerett.

67 2023 Årets foreleser O/D
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Vi diskuterte hva vi skal vektlegge mest som kriterier for å vinne i år. Vi
bruker et arbeidsforum til dette. Frist for å sende inn er 15.10.23. Behandling av dette
blir den 16.10.23. Alle representantene må sende beskjed om dette tilbake til sine
fagutvalg om dette.

68 2023 Eventuelt X
Ansvarlig: Lisa
Behandling:
Studentparlamentet sitt HP-seminar:

https://www.uio.no/om/regelverk/studier/studentmedvirkning/?fbclid=IwAR1O-2EXSTf-BrR0ICIsh7ve8nKZDd-cr_kK71GG6ibvId6-LB7Dtok2fvI
https://www.uio.no/om/regelverk/studier/studentmedvirkning/?fbclid=IwAR1O-2EXSTf-BrR0ICIsh7ve8nKZDd-cr_kK71GG6ibvId6-LB7Dtok2fvI


Vi kan melde inn saker som SP skal jobbe med.
● Vi har meldt inn studentenes psykiske helse. SiO sitt tilbud er dårligere enn noen

gang. Vi ser også at vi opplever manglende engasjement i forelesninger. Hva kan
gjøres med det?

● SP bør også engasjere seg i hvordan vi kan gjøre verv mer attraktive og dermed
rekruttere flere til studentdemokratiet.

● Vi har også spilt inn at vi trenger kjønnsnøytrale toaletter. Det finnes ikke på
matnat, og det burde det selvsagt. Dette må også LAMU-representanter ta opp i
LAMU (lokalt arbeidsmiljøutvalg).

● Vi mener også at det bør jobbes med at det skal finnes matservering på Blindern
etter klokken 17, samt SiO-monopolet.

Økonomiansvarlig:
Kheerty stilte til valg som øk.ans. Ble valgt på akklamasjon.

69 2023 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Ingenting.

Møtet avsluttet 17:51


